
Маг.-фарм. Пламен Филев – председател

на РФК Русе пред БНТ: Ще има ли в

аптеките лекарства по Здравна каса през

празниците

„Неплащането от страна на Здравната каса съответно ще доведе до неплащане от страна на аптеките към

фирмите-доставчици. От своя страна фирмите-доставчици могат и да откажат да снабдяват съответната аптека, а

от там нататък вече се стига и до невъзможността за доставка до пациента. Тъй като в болшинството такива

пациенти са възрастни хора, трудно подвижни, сами може да се представите какво значи непрестанно обикаля от

аптека на аптека и търсене на продукта, който в случая е животоспасяващ“, коментира Пламен Филев – председател на

Регионалната фармацевтична колегия – Русе.

Цялото интервю можете да видите оттук.

http://bnt.bg/bnt2-regionalni/bnt2-ruse/shte-ima-li-v-aptekite-lekarstva-po-zdravna-kasa-prez-praznitsite

